



Extracted from the approved Cheung Chau Outline Zoning Plan, Plan No. S/I-CC/9, gazetted on 24 September 2021, with adjustments where necessary.
 摘錄自 2021 年 9 月 24 日刊憲之長洲分區計劃大綱核准圖，圖則編號為 S/I-CC/9，經修正處理。

NOTATION 圖例

ZONES

- COMMERCIAL
- RESIDENTIAL (GROUP A)
- RESIDENTIAL (GROUP C)
- RESIDENTIAL (GROUP D)
- VILLAGE TYPE DEVELOPMENT
- GOVERNMENT, INSTITUTION OR COMMUNITY
- OPEN SPACE
- RECREATION
- OTHER SPECIFIED USES
- GREEN BELT
- COASTAL PROTECTION AREA

- C 商業
- R(A) 住宅(甲類)
- R(C) 住宅(丙類)
- R(D) 住宅(丁類)
- V 鄉村式發展
- G/IC 政府、機構或社區
- O 休憩用地
- REC 康樂
- OU 其他指定用途
- GB 綠化地帶
- CPA 海岸保護區

COMMUNICATIONS

- PEDESTRIAN STREET

- 交通
- 行人街道

MISCELLANEOUS

- BOUNDARY OF PLANNING SCHEME

- 其他
- 規劃範圍界線

Notes:

1. Due to technical reasons, this outline zoning plan has shown more than the area required under the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
2. The last updated Outline Zoning Plan and the attached schedule as at the date of printing of the sales brochure is available for free inspection at the sales office during opening hours.

備註：

1. 因技術性問題，此分區計劃大綱圖所顯示的範圍超過《一手住宅物業銷售條例》的規定。
2. 在印製售樓說明書當日所適用的最近期分區計劃大綱圖及其附表，可於售樓處開放時間內免費查閱。